
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20120125 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
2. Närvarande. Ulf Nyström, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte Andersson, Urban 

Green,  Bengt Jemsö och Erika Conradsson. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Genomgång av föregående protokoll. 
5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Den snöfattiga vintern 

(hittills) är gynnsam för föreningens ekonomi. Nya inbetalningskort för vägavgifter är på 
väg ut. 2 obetalda vägavgifter från 2011 finns trots flera påminnelser. Dessa är lämnade 
till kronofogden. 
Inför årsmötet gick kassören igenom resultatrapport och balansräkning. 

6. Skrivelser:  
- Från tekniska verken ang. sophantering vid vinterväglag. 
- Från kommunen ang. vägsträcka som föreningen ansvarar för. Detta som underlag 

för det kommunala bidraget. 
- Från boende i radhusen vid Stugvägen ang. belysning på gång och cykelväg. 

Bostadsrättsföreningen får beskriva var belysningsstolparna ska stå. Därefter 
tar vägföreningen in anbud från entreprenörer. 

7. Rapporter: 
- Information från möte ang. det ev. sporthallsbygget. 

8. Årsmöte kommer att hållas onsdagen den 14/3 kl 19.00 i Svärtingehus matsal. 
9. Övriga frågor: 

- Vi ska lägga informationslappar i brevlådorna på Kyrkbacken, dels med 
information om vägföreningen men också information om grönområdet upp mot 
Finspångsvägen som inte får användas som kompost e.d. 

- Grönområdet vid Kraftvägen. Träd riskerar att ramla ut på gatan. Vi kontaktar 
kommunen. 

- Rishögen längst ner på Stugvägen. Vägfogden kontrollerar vem som har ansvar för 
att den kommer bort 

- Långtidsparkering längs Stugvägen. Vägfogden kontrollerar vilka regler som 
gäller. 

10. Nästa styrelsemöte äger rum omedelbart före årsmötet onsdagen den 14/3.  
 
 
 
 

 
 
Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

 


